



Styrelsemöte 2025-01-15

Tid och plats: 18:00-20:00 i BIK-stugan

Närvarande ledamöter: Göran Abel, Johanna Bygdell, Björn Larsson, Ulf Lindahl, Kicki Lindström och Per Molin.

1. Mötet öppnas

Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat.

2. Godkännande av dagordning

Ärendelistan godkändes.

3. Protokolljusterare

Pelle Molin valdes till justerare för mötet.

4. Föregående mötesprotokoll

Protokollet från styrelsemötet 2024-11-20 och minnesanteckningarna från arbetsmöte 2024-12-11 gicks igenom. Några särskilda noteringar var:

- Inloggningsproblemen mot Klubben Online är lösta.
- Förstaförbandsfrågan är inte löst. **Björn åtgärdar.**
- Frågan om policy kring utlåning/inlåning av material behöver utredas mer.

5. Ekonomisk rapport

HOK's ekonomi är mycket god. Utlägg och intäkter går i ekonomisystemet att se på ett övergripande sätt som "projekt". Underlag skickas till revisorerna för bedömning inför årsmötet. Diskussion kring att det finns ekonomiskt utrymme för viss renovering av klubbstugan, t.ex. takbeläggning och ev. isolering.

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden

Lägesrapport valberedning HOK

Läget för ledamöter i kommande års styrelse ser gott ut.

Leaderprojektet

Inga nya besked om Leaderprojektet på Vårdkasen har ännu kommit.

Avverkning, Vårdkasen

Kring avverkning på Vårdkasen har vi ingen ny information, men avverkningsanmälan finns.

Avverkning, Fälleberget

För Fälleberget är läget fortfarande oklart. Avverkningsanmälan ligger kvar.

7. Inkomna/kvarvarande ärenden för behandling

Planering inför årsmöte 2025

Detaljerade förberedelser inför årsmötet gjordes, enligt tidigare framtagen lista. Det som bl.a. diskuterades var: Föredragningslista (Göran); Valberedningens förslag gicks igenom; Resultat- och balansrapport (Johanna); Revisorerna får materialet (Johanna); Soppfixare är fixad. Kallelse på hemsidan (Göran). Verksamhetsberättelse/plan (Göran); Styrelsens förslag på medlemsavgifter för 2026 (föreslås oförändrade); Regler för avgifter och ersättningar 2025 (Göran); Johanna sätter ihop budgetunderlag inför 2025 (Johanna); Ordförande och sekreterare för årsmötet är inte klart än (Göran har några förslag); Att sätta ihop årsmöteshandlingar (Ulf). Att kontrollera att klubbstugan är bokad (Ulf); Mailutskick till medlemmarna (Johanna).

Ansökan föreningsbidrag: LOK-stöd, kartbidrag, HittaUt

Diskussion kring ansökningar till kommunen för LOK-stöd, kartbidrag och ekonomiska medel för HittaUt.

Uppdatering av kartdatabaser

Några enklare kartrevideringar för upprättande av nya kartbaser föreslås till en kostnad á 12.000 kr. Även några större kartrevideringar föreslås till en kostnad á c:a 40-60.000 kr.

Fastställa preliminär plan för säsongsplanering 2025

Torbjörn Engberg har satt ihop en omfattande lista med förslag på aktiviteter inom HOK under året.

Banläggarkurser

En intern banläggarkurs är föreslagen i vår, bl.a. för banläggare till Veckans bana. Banläggarkurs är även föreslaget i ÅOF's regi, då via nätet.

Diverse dokumentfunderingar

Diskussion kring uppdateringar på hemsidan och uppdatering av olika dokument bl.a. Trygga idrottsmiljöer och annat som behövs för föreningsbidrag. Behov av policy för utlåning av teknisk utrustning diskuterades. Johanna laddar upp en hel del dokument till kommunen.

Ansökan Landsbygdsmedel

Detta är för närvarande inte aktuellt för HOK.

Fråga från Härnösands kommun om ansökan för sommarjobbade ungdomar

Detta är för närvarande inte aktuellt för HOK.

Fråga om medverkan i "Städa Sverige" har inkommit

Detta är för närvarande inte aktuellt för HOK.

Deltagande "Snöyran" 22/2. Besked behövs till Härnösands Alpina.

Det HOK ev. skulle kunna bidra med är t.ex. en enklare Skid-O-bana och våffelsservering i klubbstugan. Mycket längdskidtävlingar och skidskyttetävlingar gör att HOK avstår medverkan denna gång.

ÅOF (Ångermanlands orienteringsförbund)

Fråga har inkommit från ÅOF valberedning om ev. ersättare i ÅOF's styrelse efter Johan Engström. Medlemsombud till ÅOF årsmöte 15/3 i Sidensjö behövs också. Mailfråga kan utskickas till HOK's medlemmar om detta (särskilt ev. intresse av att medverka i ÅOF's styrelse), samt notering i Nyhetsbrevet. Förslag på namn till medlemsombud diskuterades.

Styrelsen beslutar att

- HOK bekostar föreslagna kartjusteringar, både den enklare kartrevideringen samt föreslagna mer omfattande revideringar.
- Ansökningar av LOK-stöd, kartbidrag och medel för HittaUt i år görs på samma sätt som tidigare år.
- Att HOK genomför föreslagen banläggarkurs för intresserade medlemmar.
- Ta fram policydokument kring utlåning/inlåning av material.

8. Nyhetsbrev

Skidororientering, indoor-orientering, information om kommande årsmöte 10/3, tränings- och tävlingsprogrammet 2025, banläggarkurserna, ev. noteringarna om ÅOF

9. Övriga frågor

Öppen stuga med enkel servering vissa vintersöndagar och sportlov diskuterades.

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte

Vid nästa styrelsemöte blir det främst förberedelser inför årsmötet.

11. Nästa möte

Nästa möte är 12 februari, därefter årsmöte 10 mars.

12. Mötet avslutas

Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.

Ulf Lindahl
sekreterare

Göran Abel
ordförande

Pelle Molin
justerare